
Dz-07.0021.1.17.2020  

Protokół nr 59/2020 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 9 lipca 2020 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.48, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu,  przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 2 lipca 2020 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do przewodniczącego, które będą mogły zostać 

wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 14 lipca 2020 r. na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 14 lipca 2020 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 58. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 2 lipca 2020 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do przewodniczącego w terminie 

krótszym niż 8 dni przed sesją, zwołaną na 14 lipca 2020 roku, które będą mogły zostać 

wprowadzone do porządku obrad na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 75/3 obręb 17 Krowodrza 

położonej w rejonie ul. Skibowej (pismo znak: GS-01.6840.49.2020.BF2 z dnia 22.06.2020 r.), 

przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 213) 

zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Jakubowski. 

Zarząd jednomyślnie – 4 głosami za, uchwalił pozytywną opinię do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 653/A obręb 10 

Krowodrza położonej przy ul. Koło Strzelnicy (pismo znak: GS-01.6840.2.4.2016 z dnia 

12.05.2020 r.), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 214) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Jakubowski. 

Zarząd jednomyślnie – 4 głosami za, uchwalił pozytywną opinię do projektu. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wstępnego projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-02-

2.6721.373.124.2020.AWO z dnia 2.07.2020 r.), przygotowany przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 215) zreferował Szczęsny Filipiak. 



W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Witold Górny, Szczęsny Filipiak. 

Przewodniczący zaproponował przygotowanie poprawki do projektu uchwały, o treści: 

Skreśla się w tytule uchwały słowo „wstępnego” oraz analogicznie, skreśla się w treści § 1 

uchwały słowo „wstępny” (wynik glosowania: jednomyślnie – 4 za) 

W § 1 uchwały dopisuje się kolejne punkty: 

4) Należy wyznaczyć drogę możliwie najniższej kategorii (np. KDW) umożliwiającą 

połączenie w przyszłości KDD.33 z istniejącą drogą gruntową na terenie objętym miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon Fortu Skała II” (po jego korekcie), 

docelowo obsługującą teren ogródka jordanowskiego oraz boiska sportowego na uroczysku 

Celiny. (wynik głosowania – jednomyślnie 4 za) 

5) Na obszarze Uo.1 należy wyznaczyć teren na zielony parking dla obsługi Szkoły 

Podstawowej nr 48 (w części południowo-zachodniej terenu szkoły, z obsługą komunikacyjną 

od ul. Oszustowskiego) wraz  ze stosowną korektą wskaźnika powierzchni biologicznie 

czynnej. (wynik głosowania – jednomyślnie 3 za, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu). 

6) Dla części terenu RP 2 na działkach pomiędzy KDG.5 do wyznaczonego placu 

manewrowego (KDD.31), pomiędzy U.3 a ZW.4, należy wyznaczyć teren o funkcji 

mieszkalno-usługowej bądź usługowej. (wynik głosowania – jednomyślnie – 4 za) 

Ustalono, że ww. propozycje zostaną zgłoszone w formie jednej wspólnej poprawki Zarządu do 

projektu uchwały według druku nr 215. 

Przewodniczący Filipiak poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały 

w sprawie opinii dotyczącej wstępnego projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-02-2.6721.373.124.2020.AWO z dnia 

2.07.2020 r.). Opinia pozytywna została uchwalona jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie czterech projektów uchwał, 

które będą mogły być wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 14 lipca 2020 r. na 

podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy, po czym przystąpił do ich referowania. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 (zadanie dotyczy wykonania przyłącza wody do budynku Szkoły 

Podstawowej nr 48) zreferował przewodniczący Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 216). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 (zadanie dotyczy budowy oświetlenia  na fragmentach ulic 

Kopalina i Pod Sikornikiem oraz powyżej ul. Astronautów wzdłuż ścieżki w kierunku 

północnym) zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 217). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 



realizacji w latach 2021-2023 (zadanie dotyczy publikacji o Zwierzyńcu) zreferował Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny, Krzysztof Jakubowski i Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 218). 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wyrażanie zgody na zawarcie przez Szkołę 

Podstawową nr 72 kolejnej umowy najmu części nieruchomości pod stację bazową telefonii 

komórkowej ze spółką Orange Polska S.A. (pismo znak : GS-02.6871.12.2020.KZ2 z dnia 

8.07.2020 r.) zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 219). 

Ad. 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Miejskiej Kraków w przedmiocie projektu nowelizacji statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa, określających organizację i zakres działania Dzielnic – zapoznano się; informacja 

zostanie zamieszczona na stronie internetowej Dzielnicy oraz przekazana radnym na 

najbliższej sesji, 

 opinia Wydziału Sportu UMK  sprawie uchwały nr XVIII/200/2020 Rady Dzielnicy VII 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2021 rok – przyjęto do wiadomości, 

 informacja Centrum Młodzieży im. Dr H. Jordana dotycząca stanu realizacji zadań 

Dzielnicy za I półrocze 2020 r. – przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedź jednostki miejskiej Klimat-Energia-Gospodarka Wodna na pismo w sprawie 

wizji lokalnych dotyczących odwodnienie – przyjęto do wiadomości, 

 pismo Wydziału Edukacji UMK w sprawie wykazu szkół i placówek oświatowych – 

przyjęto do wiadomości, 

 informacja Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK dotycząca stanu 

realizacji zadań Dzielnicy za I półrocze 2020 r. – przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedź Powiatowego Inspektora nadzoru Budowlanego na pismo w sprawie 

bezpieczeństwa ruchu na skrzyżowaniu ulic Starowolskiej i Lisiej – przyjęto do 

wiadomości. 

Ad. 5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.48. zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                 

            

      Szczęsny Filipiak 
 


